
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 02.03.2011 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 011/11 - 015/11 
Møte nr: 2/2011 Til kl. 15:15 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 
TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer: 

Bjørn Inge Gabrielsen, Hilde Nystad, Hege Harsvik, Lisbeth Kvæl, Greta Hjemgård Olsen, Arnt Pedersen, 
Nils Christian Steinbakk, Jørn Stene. 

 

Varamedlemmer: 
Jan Børge Johansen. 

 

Andre: 
Økonomisjef, formannskapssekretær, presse. 

 

 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 02.03.11 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Bjørn Inge Gabrielsen 
utvalgsleder 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 
 

Utskrift er foretatt den  02.03.11  
 

MERKNADER: 
 
Orientering status Sulitjelma skole v/Georg de Besche 

• Skulle vært ferdig med forprosjekt – er litt forsinket 

• Sum er nesten ferdig 

• Reguleringsplanen medførte litt justering fra Statens vegvesen. Parkering og rundkjøring 
må være ferdig før vi begynner på skolen. Anbud ut i august. Ferdigstilt senhøst/tidig 
vinter – Trygg skolevei 

• Detaljprosjekt ferdig etter ferien 



• Ikke arbeid i Sulitjelma før i november – Utsettelse pga. vurdering av gammelskola 

• Flyttetidspunkt veldig fleksibelt 

• Uteområde til våren 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Bjørn Inge Gabrielsen (FRP): Prosess ang. å se på eldremilliarden (kr. 2.050.000) er 
startet sammen med administrasjonen. Kommer med sak senere. 

• Det vil bli et ekstraordinært driftsutvalgsmøte 27.04.2011. Sakspapirene vil bli sendt ut i 
den stille uke. 

• Nils Christian Steinbakk (FL): 
1. Nils Christian Steinbakk (FL) fremmet følgende forslag til dagsorden: 

Dagsorden godkjennes med slik endring. 
Sak nr. 014/11 og orienteringssak angående tildeling av driftsmidler til private 
barnehager i Fauske kommune i perioden 2010, 2009 og 2008 trekkes. Det forutsettes 
at rådmannen fremlegger disse to saker skriftlig og legges frem samtidig til møte 
27.04.2011 i driftsutvalget. Det forutsettes også at rådmannen i sin utredning 
etterlever de enstemmige vedtak i driftsutvalget i henholdsvis sak nr. 006/11 og 
007/11. 

2. Adeccoavtale med Fauske kommune. Flere bedrifter og kommuner har avsluttet 
kontrakt med dem. Hvordan er dette i Fauske? 

3. Fritt skolevalg. Fungerer dette tilfredsstillende? Kan vi tilby fritt skolevalg til alle? 

• Jan Børge Johansen: Blir inhabil i barnehagesak 

• Jørn Stene: Hvorfor er det ikke skriftlig oversikt over pasientsituasjonen i møtet? 
 
 
FL’s forslag til dagsorden ble enstemmig vedtatt. 
 
Orientering pasientsituasjonen v/May-Brit Paulsen 

• Det ble vist powerpointpresentasjon 

• Avlastning betales det ikke for 

• Stort behov for økning i miljø/aktivitet 

• Vederlagsberegning – sykehjemsplass 

• Bevisst på trygghetsalarm til hjemmeboende 
 
Orientering ansettelsesprosess barnevern v/Randi Gundersen 

• Har søkt Fylkesmannen om 2 stillinger. Fylkesmannen har frist til 18.mars å behandle 
søknad. 

• Tror ikke vi får 2 stillinger 

• Stilling utlyst. Frist er gått ut. 9 søkere. Intervju i neste uke 
 
Orientering digitalt klasserom v/Ole Johansen 

• Det ble vist powerpointpresentasjon 

• IKT i følge lærerplanen den 5. ferdighet i skolen 

• Utrygge lærere – Begrenset bruk av teknologien 

• Rask utvikling 
 
Orientering delegert sak v/økonomisjef 



• Eleven fått hjelp 

• Vedtak skal fattes snarest mulig 
 
Orientering info markedsføring  

• Skriftlig notat ble utdelt i møtet 
 
Svar på spørsmål: 
Nils Christian Steinbakk: 

Pkt. 2. Økonomisjef svarte. Har felles innkjøpsavtale med Adecco fram til 10.06.11. Jobber med 
nytt anbud. Leier inn enkeltpersoner i sykepleien. 
Pkt. 3. Økonomisjef svarte. Vi har fritt skolevalg i Fauske. De gamle skolekretsene er borte. Det 
er noen forutsetninger: Skyssutgifter skal ikke øke og at det er plass på skolen. Det er ønskelig å 
skifte skole fra skolestart. 
 
 
Driftsutvalget dro på slutten av møtet på befaring til Vestmyra skolesenter. 
 
 
Saksliste 
Sak nr.: Sakstittel: 

011/11 GODKJENNING AV MØTEBOK 

012/11 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

013/11 REFERATSAKER I PERIODEN 

014/11 OFFENTLIG FINANSIERING AV PRIVATE BARNEHAGER FRA 2011 

015/11 RESSURSFORDELINGSMODELL SKOLE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



011/11: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 1/2011 godkjennes. 
 

 
DRIF-011/11 VEDTAK-  02.03.2011 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

 

012/11: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Delegerte saker tas til orientering. 
 

 
DRIF-012/11 VEDTAK-  02.03.2011 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

 

013/11: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 
 

 
DRIF-013/11 VEDTAK-  02.03.2011 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

 

014/11: OFFENTLIG FINANSIERING AV PRIVATE BARNEHAGER FRA 
2011  
 

NY INNSTILLING: 
 

Driftsutvalget tar rådmannens orientering til etterretning. 
 

 
DRIF-014/11 VEDTAK-  02.03.2011 

 

Saken ble i trukket, jfr. godkjenning av dagsorden. 
 

 



015/11: RESSURSFORDELINGSMODELL SKOLE  
 

NY INNSTILLING: 
 

Driftsutvalget tar rådmannens utredning til orientering 
 

 
DRIF-015/11 VEDTAK-  02.03.2011 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Driftsutvalget tar rådmannens utredning til orientering 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 


